
Dobrý večer! 
Tieto duchovné cvičenia boli niečo úžasné a ešte rád by som si ich zopakoval. Najmä sa mi páčilo spoznávanie seba: „Kto 
som?“, aj keď podľa môjho názoru sme mali nato málo času, ďalej to bolo debatovanie v skupinkách na otázky: Aké 
máme sny, obavy a prekážky, vďaka ktorým sme sa dozvedeli o našich spolužiakoch niečo viac. Páčilo sa mi prostredie 
ľubovianskych kúpeľov, ktoré malo upokojúcu atmosféru. Ďalej sa mi páčili ľudia z Rieky života, ktorý nás rozosmiali, 
urobili suprový program a naučili nás o Bohu niečo viac a ešte to doložili vlastnými svedectvami. Zároveň sa mi páčil film, 
prechádzky v prírode, rôzne iné aktivity, bazén a ponocovanie ;) Len trošku ľutujem čas strávený tam. Zdalo sa mi to 
krátke a vôbec by som neľutoval ešte jeden deň naviac. Týmto by som Vám chcel všetkým ešte raz poďakovať za úžasne 
dva dni stráveními z Bohom. Dúfam že sa ešte stretneme na ďalších duchovných cvičeniach. :D 
 
Na obnove bolo super oddýchla som si nielen fyzicky, ale aj duševne (duchovne). Už dávno som sa sa necítila tak 
bezstarostne ako keď sme mohli ísť každý sám na prechádzku a dýchať tak potrebný čerstvý vzduch. Zmenila by som 
možno len to, že by sme mali viac času v skupinkách inak paradzina :) A ďakujem za vašu službu :)  
 
Takže, moje pocity z ducháčov sú LEN pozitívne. Okrem toho, že bolo super ísť konečne niekam ako celá trieda, lepšie sa 
spoznať a zažiť kopec srandy (napr. vyhadzovať topánky z balkónov, volať si do izieb cez veľmi objavné telefóny, 
"kolotočovať sa", zaseknúť sa vo výťahu- ktovie prečo, keď sme tam boli IBA 12 a behať po chodbách v neskorých 
večerných hodinách- za vyrušovanie sa samozrejme ospravedlňujeme :D ) som veľmi rada, že som mohla spoznať takých 
milých a priateľských ľudí ako sú členovia spoločenstva Rieka života. Už dlhšie počúvam ich piesne, no netušila som, že 
pôsobia tu v okolí SL a keby mi na základke niekto povedal, že sa s nimi niekedy takto stretnem tak by som mu vážne 
neverila.  
Bol to čas kedy som sa zamyslela nad tým KTO vlastne som, čo tu robím, kto ma sem zoslal a uvedomila si, že tu nie som 
len tak zbytočne, ale pretože ma tu dole vážne niekto chcel mať, radovať sa spolu so mnou z dobrej známky z 
informatiky :D a chytať sa za hlavu nad mojimi každodennými chybami a hlúposťami. Môj život nie je vôbec zbytočný, 
prázdny, nudný a nanič, aj keď mi to niekedy takto pripadá.  
Na ducháčoch som mala možnosť spoznať, ako ma Boh nekonečne miluje, poskytuje mi svoju ochranu, útechu a  lásku a 
že ma v žiadnej chvíli neopustí. ( a už: Nebojím sa zlého, veď môj Boh je blízko mňa a ak môj Boh je blízko, koho sa mám 
báť? :D )  
Aj skrze svedectvá (ktoré boli skutočne krásne a niektoré až dojímavé) našich kamarátskych animátorov a ostatných 
členov som si uvedomila, že to je to, čo prežívam niekedy aj ja a prinieslo mi to obrovský úžitok a poučenie. Mala som 
možnosť spraviť prvý krok k Ježišovi, za čo som tiež veľmi vďačná. 
Tiež som si uvedomila, že mám v živote nejaký cieľ, túžbu ktorú chcem dosiahnuť- mať veľkú rodinu, byť spokojná a 
šťastná, no predovšetkým radovať sa v Pánovi a čím ďalej tým viac byť bližšie pri ňom. (a naučiť sa poriadne hrať na 
gitare :D ) 
A čo som si odtiaľ odniesla? Keď ráno vstanem, ďakujem Bohu za dnešné ráno a snažím sa častejšie venovať rannej 
modlitbe a na ceste do školy si vždy uvedomím, aké krásne veci a javy ma obklopujú a nakoniec som rada, že môžem 
bývať v takej malej dedine uprostred nádhernej prírody. Snažím sa byť milšia k svojim rodičom a bratom a viac si ich 
vážiť a nebyť drzá a lenivá (aj keď je to dosť ťažké :D ) K tomu, aby som povedala mame alebo otcovi len tak: Ľúbim ťa.. 
ešte nedošlo, kedže mi v tom bráni moja hrdosť a ego, no dúfam, že časom sa to vylepší a budeme mať ešte krajšie 
vzťahy ako teraz.  
Keď som prišla domov, prvé čo som povedala mame bolo, že si ani nevie predstaviť čo všetko sa dá stihnúť za tak krátky 
čas. A hneď na to, som ju a môjho brata začala učiť pieseň: Ďakujeme ti Pane, lebo si doobrý, tvoje... :D ale na 
ducháčoch nám to šlo určite omnoho lepšie :D Preto dúfam, že sa ešte na nejakých stretneme a ešte raz ďakujem! 
PS: Mohli by trvať aj dlhšie než len jednu noc :D 
 
V prvom rade Vám ďakujem. Ešte nikdy predtým som na duchovných cvičeniach nebola, tak som nevedela, čo mám od 
nich očakávať. Ale tieto duchovné cvičenia prekonali aj moje očakávania. Boli sme na super mieste so super ľuďmi. 
Nálada bola neskutočne dobrá a krásne prostredie na premýšľanie. Mala som tak možnosť prerokovať svoje správanie a 
taktiež svoj doterajší život. Určite mi tieto cvičenia niečo dali. Páčilo sa mi tam úplne všetko. Program bol dobre 



vymyslený a páčili sa mi rozhovory s animátormi. Taktiež sa mi páčilo, že sa tam spievalo. Máte úžasné pesničky a ste 
skvelí ľudia. Ešte raz Vám veľmi pekne ďakujem a dúfam, že sa ešte niekedy na takejto akcii stretneme. 
 
Dobrý deň :) 
Mne sa tieto duchovné cvičenia veľmi páčili! Cítila som sa príjemne, program sa mi páčil. :) Či už svedectvá, keď sme 
spievali, modlitby alebo tie videá, čo ste nám púšťali. Všetko. Ale asi najviac, keď sme mali ísť do prírody. :) 
A myslím si, že sme sa možno týmito duchovnými cvičeniami aj triedy viac spoznali. 
Ďakujem. :) 
 
Na ducháčoch bolo strašne super a veľká zábava. Dakujem za príjemne stráveny čas so super ľudmi z rieky života. 
Ukázali ste mi dalšiu cestu k Bohu. Všetci z A-čky a z B-čky sme sa viac skamarátili. Ten pocit , ktorý som tam zašila sa 
nedá opýsať slovami ale treba ho prežiť na vlastnej koži. Dúfam že sa opäť stretneme na dalších Duchovných cvičeniach . 
:-) 
 
Duchovné cvičenia s Riekou života boli vo všetkých smeroch a pohľadoch najlepšie na ktorých som kedy bola. Boli sme 
tam skvelý kolektív v nádhernej prírode s úžasnými ľuďmi. Program bol super. Nebolo náročné pochopiť aký odkaz to 
pre nás malo. Určite minimálne 80% prvákom a triednym učiteľom to pozdvihlo nádej..:) aspoň mne určite. Animátori, 
s ktorými sme strávili síce len minimum času, boli veľmi milí a inšpiratívny. Svedectvá, ktoré nám rozprávali boli o to viac 
motivačné, lebo ich rozprávali ľudia, ktorých poznám. Rozprávali nám o problémon normálnych ľudí. Takže celkové 
pocity- skvelé a veľké Ďakujem :) 
 
Som veľmi rada, že som mohla zažiť takú úžasnú atmosféru. Bolo to niečo neskutočné. Som veľmi šťastná, že tam s nami 
bola aj rieka života a mala pre nás pripravený veľmi pekný program v podobe rôznych aktivít. Páčilo sa mi aj to, že sme 
mali možnosť ísť prejsť sa do lesa a porozmýšľať nad rôznymi vecami, napríklad aj objaviť samého seba, teda zistiť kto 
vlastne som. Dva dni boli síce celkom málo no dalo mi to veľa vecí. Odvtedy, čo sme tam boli mám na niektoré veci 
úplne iný pohľad ako som mala. Myslím, že duchovné cvičenia by mali byť častejšie. Je to možnosť byť jednak s triedou 
niekde spolu a po druhé ak človek chce, tak si z ducháčov odnesie veľa dobrých vecí. Cítila som sa tam veľmi príjemne a 
dúfam, že ďalšie ducháče budú tiež super a snáď to bude tiež niekde, kde je krásna príroda.  
 
Dobrý večer,  
Na duchovných cvičeniach bolo super. Posilnil som sa po duchovnej stránke. Bolo tam veľa srandy a hlavne som si našiel 
nové kamarátky a kamarátov. Ako mínus by som dal trochu veľa rozprávania. Inak bolo všetko super, len to, keď sa pred 
nás niekto postavil a začal rozprávať, tak niekedy rozprával pridlho. Nie všetci, len niektorí. 
 
Veľmi sa mi páčilo na duchovných cvičeniach 2 hodinové voľno a mohli sme popremýšľať o sebe :) o tom, čo je. vo vnútri 
nás. Program bol tiež veľmi zaujímavý, hlavne zozačiatku. nepáčilo sa mi, že sme museli nútene stáť pri spievaní a taktiež 
spievať pesničky, ktoré sa nám nepáčili 
 
No takže duchovné cvičenia boli úplne že najlepšie. Bol to krásne strávený deň (aj pol) so super ľuďmi a hlavne s Bohom. 
Najprv som mala obavy že čo to asi bude keďže som nikdy na niečom takom nebola. Rozmýšľala som nad tým že čo asi 
budeme robiť a tak. No nakoniec som bola veľmi milo prekvapená. Vymysleli ste výborný program a celkovo to bolo 
veľmi zaujímavé a dosť mi to aj pomohlo. Akurát som mala problém sa vyjadriť pred ostatnými, napr. keď ste nás poslali 
na tie dve hodinky do lesa aby sme si všímali tie úžasné Božie diela a potom keď sme to mali povedať do mikrofónu. Ja 
som mala pripravený dosť dlhy monológ, no keď mi ten mikrofón podali, nejako som sa nezmohla na žiadne slovo 
a podala ho ďalej a takto to bolo aj pri viacerých aktivitách. Nikdy som nepovedala to čo som práve vtedy chcela. Som sa 
bála, ale nie Vás asi skôr spolužiakov že čo si o tom pomyslia. To je taký môj menší problém. No aj tak to bolo super. 
Veľmi obdivujem vaši prácu, že sa dokážete postaviť pred neviem koľko ľudí a rozprávať, a nie hocijako ale veľmi 
zaujímavo a poučne. Duchovné cvičenia ma ešte viac posilnili vo viere. Niekedy mám pocit že sa vzďaľujem od Boha, že 
niekedy som viac žila s ním, no ako vidím ten nechce stratiť svoju ovečku a pomáha mi ho viac spoznávať 
prostredníctvom ľudí ako ste Vy. Páčilo sa mi aj to že ste nám dali možnosť sa s vami porozprávať osobne počas filmu. Ja 



som asi hodinu rozmýšľala či ísť, alebo nie. Mala som taký stres, ani film som nevnímala lebo som mala v hlave výmenu 
názorov, no nakoniec som sa postavila z tej stoličky a šla. Teraz som vďačná za to rozhodnutie. Tí dvaja (myslím že dievča 
sa volalo Alžbetka a chlapec Ján) ma proste vypočuli a pomodlili sa so mnou za moju chorú sestru. Som im veľmi vďačná 
lebo mi to veľmi pomohlo a snáď ta modlitba pomôže aj jej. Modlím sa za ňu každý deň ale predsa to je iné keď 
nemusíte v sebe niečo dusiť a niekto vás vypočuje a ešte sa s vami aj pomodlí. Na záver by som sa ospravedlnila že to 
píšem tak neskoro, ale tak 1. je až zajtra :D Ďalej že ste super a raz chcem byť ako Vy. A úplne na záver sa 
ospravedlňujem za zle umiestnenie čiarok. Iné chyby mi ale Word podčiarkol. To je odo mňa všetko a všetkým ešte raz 
srdečne ďakujem a pozdravujem.  
 
Duchovné cvičenia sa mi páčili a veľmi ma oslovili. Mnoho vecí som si vzala k srdcu a taktiež som o nich veľa premýšľala. 
Najviac sa mi páčilo keď sme sa rozdelili do jednotlivých skupín a preberali otázky o živote. Bolo to lepšie než som čakla. 
Myslela som si, že sa budeme stále modliť, ale nakoniec to bolo super, pretože sme spolupracovali s maldými ľudmi a 
taktiež utužovli vzťahy so spolužiakmi. Ďalej sa mi páčilo prostredie v ktorom sme boli a čas, ktorý sme stravili v prírode 
na premýšlanie. Vôbec by ma nenapadlo, že keď som v prírode som tak blízko k Bohu. Som rada, že som sa mohla toho 
zúčastníť. Myslím si, že takéto duchovné cvičenia by mal vyskúšať každý už len kôli ľudom, ktorých môže spoznať a mali 
by sa robiť častejšie. Už teraz sa teším na ďalšie duchovné civičnia. :)  
 
Veľmi sa mi tam páčilo :) jednoducho všetko :) hlavne ako sme sa modlili spevom ( neviem ako to nazvať ) :) roztvorila 
som ruky , zavrela oči a v srdci pocítila neskutočné šťastie :) otvorili ste mi oči pretože som si uvedomila , že sa naozaj 
oplatí venovať chvíľku modlitbe a teraz to už nevnímam ako len  to že si niečo odrecitujem, prežehnám sa a idem spať . 
:) každý večer sa teším na ten rozhovor s Bohom aj keď mi neodpovedá :) už viem že sa môžem vždy porozprávať s 
niekym kto tu pre mňa vždy bude :)  
chcem sa poďakovať samozrejme aj vám všetkým že ste boli ochotní s nami stráviť čas :) dúfam , že vás ešte niekedy 
stretnem :)  
 
Dobrý deň 
Na ducháčoch bolo najlepšie. Skvelé bolo to detské ihrisko vonku v ktorom sme sa vybláznili. Jedlo mi tiež chutilo a 
chodby boli dostatočne dlhé na skejtovanie, čo mi vyhovovalo. Veľmi sa mi páčila príroda a lúka s malým jazierkom a 
žabami. Príroda je  príjemná. Počasie tiež prialo a vietor mi vôbec nevadil. Ten kopec kt. tam bol bolo ozaj ťažké zdolať, 
no nejako som naň vyšla a bola som šťastná, že som to nevzdala niekde v polovici.  Večerný film sa mi páčil, ešte som ho 
totiž nevidela. Na izbách bola veľká haluz, ďakujem profesorom že sa 2. poschodie veľmi nekontrolovalo. Taktiež 
ďakujem Rieke života za program, bol zaujímavý a poučný. S pozdravom  
 
Mne osobne sa "ducháče" veľmi páčili z mnoho dôvodov. Určite som sa dozvedel niečo nové, spoznal nových ľudí no 
hlavne som spoznal sám seba. Nezmenili mi síce život o 180°,ale o niekoľko stupňov určite. Program bol výborný, veľmi 
sa mi to páčilo. Prispelo aj pekné počasie a najmä dobrá nálada. Niekto tvrdil, že to bolo nudné no ja osobne nemám čo 
vytknúť. Dúfam ,že moje ďalšie ducháče budú aspoň z polovice tak dobré ako boli tie naše.  
 
áno, to by som nebola ja, že všetko robím na poslednú chvíľu. :)  
Hmm..moje dojmy a pocity z ducháčov? 
Hm..Zo začiatku som sa trošku bála, ako to budú brať spolužiaci hlavne tí, ktorí nie sú veľmi kresťansky založení. Ale 
myslím, že sa im to celkom páčilo! ;)  
Mne teda bolo mega supeeer :) fakt! Najviac sa mi páčilo to, že to bolo také voľnejšie, boli sme v prírode..to, čoho sme 
sa najviac báli bolo to, že budú 3 hodinové prednášky, 5 minút na WC a opäť prednáška. :) 
Tým, že tam bola taká voľnejšia atmoška tak to bolo mega super ako aj omša, vtipky, filmík, jedlo, výťahy a podobne. :D 
No to, že to bolo také super bude asi tými, čo to viedli, však? ;)  
Patrí Vám vééééľke ĎAKUJEM!!!!  ;) ♥ 
 
Dobrý  deň. Som veľmi rád, že som sa mohol zúčastniť duchovných cvičení. Prv som si myslel, že to bude nudné, a že ma 
to vôbec nebude zaujímať. Ale stal sa opak a ja neľutujem ani deň, že som sa ich zúčastnil. Ešte nikdy som sa necítil tak 



dobre, pobavil som sa. Nikdy som si ešte tak dobre neoddýchol, ale hlavne ešte nikdy som sa nezamýšľal nad Bohom a 
nad takými vecami tak podrobne. Som proste rád, že som tam bol. :) 
 
Ahojte :) Asi píšem neskoro ale keď som na to nejako zabudla :D :D Tak to skúsim teraz :) 
Na ducháčoch bolo super :) Asi to bolo aj kvôli tomu, že tam boli super ľudia, skvelé prostredie a aj skvelý program. 
Najviac sa mi páčilo chodenie vonku po jednom :) Nikdy som nevnímala veľmi prírodu okolo seba, takže teraz som mala 
príležitosť :) Trošku, čo som asi nejako nepochopila, boli prednášky. Podľa mňa boli chaoticky prednášané (síce aj ja som 
niekedy nedávala pozor :D :D ) Boli síce pekné a určite pravdivé, ale nedávalo mi to nejaký súvis. Nepochopila som 
celkom pointu toho, že čo si mám z toho odniesť. Aj keď sa nad tým zamyslím, tak išlo asi o to, aby sme sa zamysleli 
samy nad sebou a nad našim životom. Program bol inač peckový. Aj práca v skupinkách. Najviac boli asi tie otázky, na 
ktoré sme mali odpovedať. A film to úplne zaklincoval. Pekne sme sa pri ňom nasmiali. A predpokladám, že sme ho 
pozerali preto, pretože mal súvisieť nejako s prednáškami. Kebyže sa aj nad tým zamýšľam, tak by som našla nejakú 
podobnosť zrejme. Noo. To by malo byť asi 10 viet :D :D. A hej :) Modlitba pred jedlom bola pekná ale neviem, či nebola 
príliš strohá a nudná O:) :D :D Mohlo by sa spievať niečo veselšie. 
Omša bola super. Taká príjemná. Robená po "domácky" :D :D  
No už asi stačí :D :D   
Napĺňajte duše ľudí aj naďalej takouto radosťou a nech vám pri tom pomáha Božia ruka :) Buďte aj vy požehnaný a 
všetci, s ktorými sa stretnete.  
PS.: Ste skvelí. 
 
Bola to pecka :) Ešte som na niečom podobnom nebola. Veľmi sa mi to páčilo :) Posunulo ma to po duchovnej stránke. 
Začala som vnímať veci inak. Uvedomila som si, ako je Boh dôležitý v mojom živote. Upevnilo to môj vzťah s Ním aj s 
mojimi priateľmi :) Bola super atmosféra ako aj ľudia tam. Ste perfektný tím, tak pokračujte v tom aj naďalej.  Bol to 
super zážitok a už sa teším na ďalšie duchovné cvičenia :)  
PS: očakávala by som viac takýchto aktivít :D  všetci by sme to ocenili :D  
 
Bolo pekné štvrtkové ráno. Konečne tie dlho očakávané "ducháče". Tešila som sa hlavne na spolužiakov, že budeme 
pekne všetci spolu, že bude sranda a zábava. Ale keď sa to celé začalo, pochopila som prečo tam vlastne sme. Ukázali ste 
nám, že Boh ja všade okolo nás a vždy s nami. Že sa nám prihovára napr. aj cez maličký drobučký kvietok. Niekedy, keď 
som odtrhla kvet a neskôr ho zahodila nebrala som to ako nič neobyčajné. Teraz však viem, že sa to nemá...lebo to je od 
Neho. Pochopila som mnoho vecí, uvedomila som si viac vecí a posunulo ma to ďalej. Boli to super dva dni a stále si na 
to spomeniem.  
Rieka Života, ste super!  
 
Dobrý večer. Ospravedlňujem sa,  že je to takto na poslednú chvíľu.  :) 
Na duchovné cvičenia som sa veľmi tešila.  A naozaj to bolo super. Super kolektív,  kamaráti, spolužiaci, 
 profesori.....naozaj super ľudia. Keď sa tak nad všetkým zamyslím,  aj nad prednáškami a všetkým,  tak život naozaj má 
zmysel. Len treba vedieť ten pravý zmysel života nájsť. Ako sa aj hovorilo - Boh nám dal a ponúka neskutočne bohatstvo- 
ktoré je predovšetkým zadarmo. Veď len cez prírodu nám neskutočne veľa toho ponúka. Veľmi sa mi páčilo,  akým 
spôsobom to bolo urobené.  Napríklad, ako sme mali tú možnosť ísť von a spoznať to bohatstvo prírody :).... a zamyslieť 
nad tým, kto vlastne som.....mala som chuť plakať . Vlastne som aj plakala.  Nie od smútku,  ale to bol taký pocit,  ktorý 
nemávam často. Niečo neopisateľné .....a keďže mám veľmi rada hudbu a spev,   tak sa mi veľmi páčilo,  že sme aj 
spievali. Spevom som sa odovzdala Pánu Bohu a povedala mu všetko,  čo som mala na srdci . A ta atmosféra bola super. 
To sa nedá ani opísať :) a aj to bolo dobré,  že sme sa tam viac so spolužiakmi navzájom spoznali. Alebo aj tie príbehy, 
 ktoré ste nám rozprávali z vlastnej skúsenosti mi dali veľmi veľa. Aj keď sme už v "koncoch" , viem že to netreba 
vzdávať.  Normalne som nemala chuť odtiaľ odísť. Boli to pre mňa prvé takéto cvičenia. A prijala by som,  keby sa niečo 
také konalo častejšie.   Povzbudilo a posilnilo má to vo viere a viem,  že niesom na tomto svete náhodou a zbytočne. 
 Pretože som Božie dieťa . A veľmi pekné ďakujem za tieto cvičenia.  Za úžasné dva dni strávené so super ľuďmi,  super 
náladou,  v úžasnom prostredí.  Veľký a krásny zážitok,  ktorý mi dal veľa a na ktorý budem vždy spomínať. Ešte raz veľmi 
pekné ĎAKUJEM a v modlitbách budem na vás myslieť :)  S pozdravom 



 
Dobrý, chcela by som sa Vám poďakovať za príjemné chvíle na duchovných cvičeniach s vami. Veľmi sa mi tam páčilo. 
Bolo super, že sme mali aj čas sami pre seba, kde sme mohli rozmýšľať o veciach, o ktorých aspoň ja osobne veľmi 
nepremýšľam. Nad otázkou kto som som sa pozastavila už často, ale nie vždy som nad ňou takto premýšľala a naozaj 
zisťovala, čo som za človeka a čo by som mala na sebe zmeniť. Páčil sa mi aj program, piesne a príbehy zo života, ktoré 
ste nám hovorili. Bola tam veľmi príjemná atmosféra, ktorú by som určite ešte chcela s vami zažiť. Mám pocit, že cez 
vaše piesne sa stále zbližujem s Bohom a je to naozaj úžasné. Ešte raz ďakujem.  
 
Dobrý večer, chcem sa Vám poďakovať za príjemne strávené dni na duchovných cvičeniach. Program bol zaujímavý. Cez 
vaše rozprávania a piesne sme sa viac zblížili s Bohom. Pomohlo mi to zamyslieť sa nad vecami, nad ktorými som sa 
nikdy nepozastavovala. Hoci som s vami nestrávila celý čas, veľmi sa mi tam páčilo. Chcela by som však počuť vaše 
príbehy celé, lebo z rozprávania spolužiakov som sa toho až tak veľa nedozvedela. Dúfam, že budem mať možnosť 
stráviť s vami dlhší čas. 
 
Na duchovných cvičeniach bolo super. Veľmi sa mi páčili vychádzky do prírody, kde sme mohli byť chvíľu sami a 
porozmýšľať nad vecami o ktoré sme sa doteraz nezaujímali. Pesničky, ktoré sme spievali boli úplne peckové. Také na 
povzbudenie a zamyslenie. A stále si ich aj púšťam. Využila som aj ponuku(ktorá sa neodmieta) modlitby. Po modlitbe 
som sa citila tak super, voľne( asi preto boli tie nočné rozhovory také úprimne). Párkrát som už na podobných 
podujatiach bola. Úžasné boli aj nočné rozhovory, ktoré boli svojim spôsobom čarovné. Rozprávali sme sa tak otvorene 
o veciach, ktoré by sme v triede určite nerozoberali. Bolo celkom zaujímavé počúvať a rozoberať veci, ktoré s vašimi 
názormi vôbec nesúhlasia. Duchovné cvičenia vo mne zanechali veľkú túžbu chodiť na takéto podujatia ešte častejšie. 
DC mi dali také nakopnutie isť v živote tým správnym smerom. Už teraz sa teším na ďalšie DC. Ďakujem. 
 
Neviem čím by som začala. :D  
Tento čas, ktorý sme mohli celá trieda spolu s áčkou stráviť spolu bol na nezaplatenie. Veľmi Vám všetkým ďakujem, že 
Ste s nami strávili čas. Každá aktivita či pieseň vo mne vzbudzovala radosť a donútila ma k úsmevu. Milujem spev a 
hlavne keď sa ním môžem prihovárať k Pánu Bohu. Keď len tak môžem zavrieť oči a odovzdať sa mu srdcom aj duchom, 
aj keď niekedy je to ťažké. Mala som možnosť zažiť kopec nových zážitkov-krásnych zážitkov so skvelými ľuďmi. 
Zamyslela som sa nad tým, kto vlastne som a prečo tu som. Pri tejto otázke ma hneď napadla odpoveď: "Som Božie 
dieťa." A je to tak ! :) Pre niekoho sme možno malá kvapka v mori, ale pre Boha sme taká kvapka, ktorá môže zafarbiť 
celý oceán.  
Nie raz som sa aj rozplakala. Aj pri rozprávaní Vašich príbehov som sa "prichytila" pri tom, ako plačem. Dalo mi to novú 
nádej, že nikdy nie je všetko stratené a hlavne nie, keď kráčame životom s Bohom. Základom je nevzdávať sa. Som veľmi 
vďačná za každú chvíľu a za všetko nové, čo som mohla na týchto duchovných cvičeniach získať. Domov som odchádzala 
dosť smutná z toho, že sa to už končí. Škoda, že to bolo len tak na krátko. :)  
Takže ešte raz jedno veľké ĎAKUJEM a STE SUPER ! ;)  
 
  Nie len z chleba žije človek... 
Aj túto vetu som úplne pochopila až na týchto duchovných cvičeniach. Vďaka ním sa mi opäť trošku vyrovnali jazýčky na 
mojich váhach medzi fyzickým a duchovným životom. Opäť som o schodík bližšie k Bohu. 
  Na týchto cvičeniach sa mi páčilo hlavne to, ako ste svoju lásku k Bohu vyjadrovali prostredníctvom pesničiek, ktoré boli 
úžasne. Vyžarovala z nich taká veľká viera. 
   Pozitívny názor som si vytvorila už hneď na úvode tým, že ste nás privítali zábavnými aktivitami, ktoré ste si pre nás 
pripravili. Aj tým, že ste nás poslali samých do prírody, kde som mala šancu všímať si veci, ktoré bežne nevnímam a 
popremýšľať o tom, kým vlastne som. 
   Vedľajším účinkom týchto cvičení bolo aj to, že sme sa stretli všetci prváci pokope aj mimo školy, čim sme sa mohli 
bližšie spoznať. 
   Aj prostredie, kde sme boli bolo skvelé, až na menšie komplikácie s orientáciou v hoteli (ešte že tam boli šipky s 
označením "únikový východ".)  



  Moje negatívne pocity sú hlavne z toho, že sme tam boli s vami len na jednu noc, mohlo to byť aj na dlhšie (a nie len 
kvôli tomu, žeby sme nemuseli isť do školy), ale som aj za túto krátku dobu vďačná Bohu, že som tam mohla byť, že som 
nadobudla nové poznatky, zážitky a aj za to, že nás obdaril krásnym počasím. 
 
Prepáčte, že píšem oneskorene, ale úplne som na to zabudla. 
Na duchovnej obnove bolo perfektne. Čas, ktorý som tam strávila bol požehnaním nielen pre mňa samotnú, ale taktiež 
utužil vzťahy medzi nami. 
Najviac sa mi páčili prechádzky v samote. Tento čas som trávila v prírode, obklopená stromami . Zbožňujem prírodu. 
Pôsobí na mňa tak pokojne a ukľudňujúco. Keď ste povedali, že o hodinu máme byť späť, hneď prvé čo mi napadlo bolo : 
,,Čo tam budem toľko robiť??" Ale na moje prekvapenie mi tento časový limit nevyhovoval. Zdalo sa mi to prikrátko.  Čas 
strávený v samote som naplno využila. 
Prednášky boli tiež super, síce som už niekedy nevládala počúvať a hodila by som tam nejakú aktivitu, ale určite boli 
veľkým prínosom pre každého. Veľké plus u mňa dostali klipym ktoré ste nám púštali. 
Jedlo aj ubytovanie bolo úžasné, len škoda, že to bolo také krátke....uvítala by som aj deň dva naviac  
Ďakujem za nezabudnuteľný čas, ktorý ste nám pripravili.... :) :) :) 
 
Najviac sa mi páčilo to, ako sme chodili každý sám vonku. Mali sme tak veľa času nato, aby sme porozmýšľali o tom čo 
sme dostali za úlohu.  Ďalej ma nadchlo ako sme sa učili spievať pesničky, a že sa aj všetci zapájali. :) Úžasný bol 
samozrejme úvod :) Ako sme si museli posadať podľa mien v abecede :) Modlitby a omša boli taktiež veľmi super :) Som 
rada, že som mohla stráviť čas na ducháčoch s perfektnými ľudmi, a zažila tam veľa zábavy :D :) 
 
Dobrý deň :D 
Tak asi nebudem originálna ale na ducháčoch bolo naozaj skvele. Páčilo sa mi asi  všetko. Izby, kolektív, jedlo 
a samozrejme program bol skvelý. Asi z každej aktivitky čo sme robili som si niečo zobrala. Naučila som sa vnímať veci 
o ktoré som doteraz ani nezakopla. Dokonca aj sv. omšu som tam nebrala ako niečo povinné ale bola som rada, že tam 
môžem byť. Asi najsilnejšie chvíle boli pre mňa svedectvá, pri ktorých sa mi niekedy tisli slzy do očí, chvály (alebo ako to 
nazvať) z ktorých ani neviem opísať svoje pocity... ale bolo to naozaj niečo úžasné J A bolo skvelé vidieť napr. profesorov 
aj z tejto strany... teda že nie sú len profesori ale aj veriaci ľudia. To sa mi tiež páčilo J No to je asi všetko a chcem sa ešte 
poďakovať za tento čas  
 
Aké boli duchovné cvičenia? Začnem negatívne. Jediné, čo bolo zle, bolo, že tieto ,,ducháče,, trvali iba necelé dva dni. :) 
A ostatné boli len pozitíva. Našu triedu, ako kolektív mám rada a myslím si, že sme sa našli. Tešila som sa na to, že s nimi 
nebudem len 7 hodín v škole ale o niečo dlhšie. Prekvapením bolo, že niektorých ľudí som aj lepšie spoznala a to troj 
hodinovými rozhovormi nad ránom v izbe. Rieka života bola úplne skvelá a naučili ma možno lepšie sa modliť a viac si 
všímať maličkostí, a to hlavne chodením do prírody, čo sme absolvovali aj tam.  A profesori, personál , strava či plaváreň 
boli takou čerešničkou na torte :)   
Takže asi všetci budú so mnou súhlasiť, že sa tešíme na ďalšie duchovné cvičenia. 


